



HCT-2016-02-01



羊儿带着过去一年沉甸甸的丰收的喜悦已悄然远去，小猴儿欢欢喜喜地带着新年的期盼来到了我们的身边。在这辞旧迎新之际，HCT虹彩检测携全体员工向您致以最诚挚的祝福！祝您及您的家人在2016年，金猴贺岁、大吉大利！金猴献礼，万事如意！

2015年我们共同经历了风雨，只因您的信任与支持，让我们满载硕果再度迈上新的台阶。希望在2016年，由衷的期待我们的进一步的合作，你们的信任和鼓励是我们前进的动力，让我们携手再创辉煌！我们坚信，我们的努力值得您的期待！

温馨提示，我司放假时间为2月7日至2月13日，2月14日（元月初七）正式上班，届时欢迎新老业界同仁的垂询与光临！

Silently the lucky lamb slides away with the happiness of harvest, jolly the small monkey comes to us with the new year expectation. At the time of bidding farewell to the old and ushering in the new, HCT and all the colleagues are here to send you all the best wishes to you and your family, we wish you the most favorable auspices and the golden monkey present to you all the very best.

In year 2015 we went through all the twist and turn together. Thanks to your trust and support we are now step forward with significant achievements. In year 2016, we sincerely hope that we could have further cooperation. Your trust and encouragement is the motivation that push us forward. Let's make a more brilliant future together hand in hand, and we are sure that our efforts are well deserved your expectations.

Warmly remind: HCT new year break period will be 7 February to 13 February, business will come to normal operation on 14 February, all the new and old colleagues are warmly welcome to visit or consult us.

如欲咨询 请联系:

网址: <http://www.hct-test.com/>

服务热线: 400-0066-989

总机: 0755-84616666

邮箱: service@hct-test.com

地址: 深圳市龙岗区龙平西路志达工业园鹏利泰工业园D栋

声明:

本刊物仅具有教育性，并不可以取代任何法律要求或适用规则。本刊物所包含的信息将不再更改，HCT 不保证本刊物所包含的内容没有任何错误或能够满足任何特定的性能或质量标准。如无 HCT 预先同意，请勿引用或涉及本刊物所包含的信息。本文本信息为 HCT 出版物，资料所提供技术信息并不应视为对所涉及的题目的详尽论述。为保证信息真实性，请参考官方发布的法规及补充文件原文。